
Interpelacja nr 35 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie kolektora przy ul. Grochowskiej 

 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Obserwując zakres robót na ul. Grochowskiej prowadzonych przez Tramwaje 

Warszawskie, ale także przez spółkę gazową kierujemy zapytanie o infrastrukturę 

MPWIK. 

Z tego, co wiemy, kolektor przy ulicy Grochowskiej jest bardzo stary i niewydolny, co 

daje o sobie znać zwłaszcza przy większych opadach, kiedy zalewa niektóre podwórza 

i piwnice (w szczególności nieruchomość Grochowska 337 – 339a, należącą do SM 

Waszyngtona). Często też na samej Grochowskiej dochodzi do podtopienia ulicy. 

Czy MPWIK planuje wymianę kolektora i wodociągu w najbliższym czasie?  

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


